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The rains accompanied by thunderstorms made a victim in the department of Koungheul. Indeed, an old man of more than 70 years of the name of Samba Dia was killed by lightning, this Saturday, around 2 am. The drama took place at Gainthé Pathé.
Samba Dia was killed by lightning. A cultivator by profession, this over 70 year old who had been sick for two years was electrocuted by lightning when he slept peacefully in his room. The drama happened at Gainthé Pathé, department of Koungheul.
It is known, in the villages, it is the trees and huts that are most affected. In his room during a thunderstorm, old Samba was struck by lightning.
The lack of lightning conductors in the department of Koungheul is often criticized by the populations, especially during this wintering period when lightning continues to cause death.

Hivernage 2020 : la foudre fait son premier mort au Sénégal
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Les pluies accompagnées d’orages ont fait une victime dans le département de Koungheul. En effet, un vieux de plus de 70 ans du nom de Samba Dia a été tué par la foudre, ce samedi, vers 2 heures du matin. Le drame a eu lieu à Gainthé Pathé.
Samba Dia a été tué par la foudre. Cultivateur de profession, ce vieux de plus de 70 ans qui était malade depuis deux ans a été électrocuté par la foudre au moment où il dormait tranquillement dans sa chambre. Le drame s’est produit à Gainthé Pathé, département de Koungheul.
C’est connu, dans les villages, ce sont les arbres et les cases qui sont les plus touchés. Se trouvant dans sa chambre au moment d’un orage, le vieux Samba a été foudroyé.
L’absence de paratonnerres dans le département de Koungheul est souvent décriée par les populations surtout en cette période d’hivernage où la foudre continue de semer la mort.

Source: Dr. Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Burkina Faso by email at dyanogo8@gmail.com
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